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Veřejné zasedání č. 13 

konané dne 19. 11. 2015 

na Úřadě městyse Liteň 

 

Přítomni: Ing. Miroslav Horák, Ing. Jiří Vodička, Miroslav Slanec, Rudolf Fiřt,  

                  Jiří Hrách, Filip Kaštánek, Miloslav Kliment, Jan Havelka 

 

Omluveni:  Šárka Marcínová   Neomluveni: 0  Hosté: 0  

 

 

Program: 

1) Zahájení 
2) Zvolení zapisovatele 
3) Zvolení ověřovatelů 
4) Kontrola zápisu č. 12 
5) Ekologická havárie ČOV Liteň 
6) Převedení pozemku pod MŠ Liteň 
7) Demografická studie – vybrání jedné varianty 
8) Stanovení inventarizační komise 
9) Vyhláška „Výherní hrací automaty“ 
10) Rozšíření kapacity školy 
11) Vyjádření projektanta k umístění přechodu  
12) Žádost o souhlas s uložením přebytečné zeminy H. 
13) Žádost o možnost odvozu přebytečné zeminy L. 
14) Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene a smlouvu o právu 

provést stavbu č.IV-12-6018812/VB1 
15) Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti a 

smlouvu o právu provést stavbu č. IP-12-6009586/VB/1 
16) Žádost osvobození od poplatku za komunální odpad 
17) Žádost snížení poplatku za popelnice 
18) Diskuse 

19) Závěr 
 
 
 

1) Zahájení 

Starosta Ing. Miroslav Horák přivítal přítomné občany a zastupitele a zahájil Veřejné zasedání č. 13 
v 19:02 hod. Starosta konstatoval, že zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno, vyhlášeno a 
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vyvěšeno. Dále uvedl, že Zastupitelstvo městyse Liteň se sešlo v nadpoloviční většině a je usnášení 
schopné.  
 
Starosta seznámil přítomné s návrhem programu. Na návrh zastupitele Kaštánka doplnil bod 18) 
Strategický plán 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 8  proti: 0 zdržel se: 0 
 

Program Veřejného zasedání č. 13 byl schválen. 
 
 
2) Zvolení zapisovatele 
 
Starosta navrhl zapisovatelku Martinu Mottlovou. 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 8   proti: 0 zdržel se: 0 
 

Zapisovatelkou byla schválena Martina Mottlová 
 
 

3) Zvolení ověřovatelů 
 
Starosta navrhl ověřovatele zastupitele Jiřího Hrácha a zastupitele Jana Havelku.  
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 8    proti: 0  zdržel se: 0 
 

Ověřovateli zápisu byli schváleni zastupitel Jiří Hrách a zastupitel Jan Havelka. 
 
 

4) Kontrola zápisu č. 12 
 
Starosta informoval, že proti Zápisu z veřejného zasedání č. 12, nebyly podané žádné námitky. 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 8  proti: 0 zdržel se: 0 
 

Zápis č. 12 byl schválen. 
 

 
5) Ekologická havárie ČOV Liteň 
 
Starosta informoval o tzv. ekologické havárii ČOV. Jednalo se o výpadek jednoho z čerpadel na čerpací 
stanici ČS1, který byl způsoben vypadnutým jističem z důvodu přetížení. V důsledku toho zřejmě 
dosáhla hladina v čerpací stanici havarijní hladiny, což zřejmě způsobilo zápach v okolí. Uvedl, že ČOV 
byla zkontrolována technoložkou z Aquaconsultu a dle jejího vyjádření, nebyl narušen její provoz. Na 
základě podnětu zastupitele Kaštánka, vzniklou situaci šetří KHS Beroun, Inspekce ŽP Praha a OŽP MěÚ 
Beroun. Zastupitel Kaštánek tvrdil, že došlo k porušení kanalizačního řádu firmou D-sediment. 
Zastupitel Kaštánek předložil kopii nabídky od firmy d.sediment, ve které nabízí městysi Liteň 
odstranění odpadů z jímek včetně učiliště v celkovém množství 800 m3. Zastupitel Vodička 
předložil vyjádření provozovatele kanalizace fa. Aquaconsult, podle které "Do kanalizace 
městyse Liteň byl jednorázově vypuštěn velký objem odpadních vod a to bez vědomí 
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společnosti Aquaconsult. Vzhledem k množství vypuštěných vod v krátkém časovém úseku 
dosáhla hladina v čerpací stanici havarijní hladiny." Zastupitel Havelka nedal firmě d.sediment 
pokyn k čerpání odpadů z jímky, chtěl od ní pouze, aby zjistila, o jaké odpady se jedná. 
Do příštího zasedání bude zastupitelstvu předána zpráva o prošetření celé záležitosti a v případě 
prokázání porušení kanalizačního řádu, o způsobu pokutování.  
 
 
6) Převedení pozemku pod MŠ 
 
Starosta informoval o návrhu Zásad mezi Městysem a společností Stříbrný potok o převedení části 
pozemku pod MŠ do vlastnictví Městyse Liteň. Tento návrh je předmětem jednání. Dle těchto zásad je 
rozložení pozemků pro městys nevýhodné. Z diskuse zastupitelů vzešel nový návrh, který zpracuje pan 
Krystl, na řešení komunikace k pozemkům a návrh na schůzku s panem Durasem na pracovní poradě. 
Zastupitel Kaštánek přislíbil zaslat návrh řešení zastupiteli Havelkovi. 
 
 
7) Demografická studie – vybrání jedné varianty 
 
Starosta informoval o vypracování dvou variant Demografické studie panem Janákem, které se liší 
v tabulce č. 13 Prognóza počtu dokončených domů ve sledovaném území do 2020. Zastupitel Havelka 
uvedl, z jakých informací došel k vyšší variantě počtu dokončených domů do roku 2020 (nízká 40 – 
střední 60 – vysoká 100). O druhé variantě informoval zastupitel Kaštánek. Zastupitelé se po diskusi 
dohodli pro úpravu varianty na 40 – 60 – 80 vystavěných domů do r. 2020.  
 
Návrh usnesení č. 1 z 19. 11. 2015: 
 
Zastupitelstvo Městyse Liteň schvaluje Demografickou studii ve vyšší variantě s úpravou vystavěných 
domů (40 – 60 – 80) do r. 2020  
 

 
HLASOVÁNÍ: pro: 8  
                      proti: 0   
                zdržel se: 0 

 
Usnesení č. 1 z 19. 11. 2015 bylo schváleno. 

 

 

8) Stanovení inventarizační komise 
 

Starosta seznámil se složením inventarizační komise. 
 

Návrh usnesení č. 2 z 19. 11. 2015: 
 
Zastupitelstvo Městyse Liteň stanovuje Inventarizační komise: 
Ústřední inventarizační komise: pan Ing. Horák, slečna Ing. Palková 
Předseda ÚIK a IK: slečna Bidšovská 
Inventarizační komise: paní Králíčková, pan Lebeda, pan Havelka  
 

 
HLASOVÁNÍ: pro: 7  
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                      proti: 0   
                                  zdržel se: 1 (Kaštánek) 

Usnesení č. 2 z 19. 11. 2015 bylo schváleno. 
 
 
9) Vyhláška „Výherní hrací automaty“ 
 
Starosta seznámil zastupitele a občany se zněním Obecně závazné vyhlášky č.2/2016 o regulaci 
provozování loterií a jiných podobných her na území městyse Liteň. Po diskusi zastupitelů, starosta 
tento bod přesunul na příští veřejné zasedání, kde bude předložené upravené znění (změna doby 
provozování, lepší specifikace povolených provozoven) 
 
 
10) Rozšíření kapacity školy 
 

Informativní bod "Rozšíření kapacity školy" připravila místostarostka Marcínová. Starosta stručně 
informoval, že pro příští školní rok 2016/2017 nebude nutné rozšiřovat ZŠ do jiných prostor. Z diskuse 
zastupitelů však vyplynulo, že pokud budeme věřit Demografické studii, která počítá v nejvyšší 
variantě dostavby 80 rodinných domů do r. 2020, bude nutné se věnovat nejen rozšíření kapacity školy 
ale i školky.  
 

 

11) Vyjádření projektanta k umístění přechodu 
 
Starosta předal slovo zastupiteli Havelkovi. Zastupitel Havelka informoval o vyjádření projektanta 
dopravních staveb k úpravě a přesunu zastávky autobusu, umístění přechodu, na vybudování chodníku 
od náměstí ke škole a umístění informačního radaru kolem 200 tisíc/ks na začátku městyse. 
Zastupitelé se dohodli, že do příštího zasedání připraví zastupitel Havelka návrh na umístění radaru, 
který umí statistiku a obsahuje nápis "zpomal škola, děti" apod. Zastupitel Kaštánek informoval o 
úmyslu pojišťovny AXA umístit cedule s informačním nápisem. Pojišťovna AXA čeká na vyjádření UM 
Liteň k umístění cedulí a je připravena je okamžitě instalovat. Podklady městys dostal od paní 
Jelínkové.  
Zastupitel Havelka informoval, že je nutné povolení odborem dopravy a policií na jejich umístění.   
Zastupitel Kaštánek předložil nabídku na instalaci informačních radarů, které se pohybují kolem 50-ti 
tisíc/ks. 
 
 
12) Žádost o souhlas s uložením přebytečné zeminy H. 
 
Starosta spojil bod 12) a bod 13) které se týkají stejné věci. Po diskusi se zastupitelé shodli na znění 
návrhu usnesení. 
 
Návrh usnesení č. 3 z 19. 11. 2015: 
 
Zastupitelé městyse Liteň souhlasí s navážením zeminy do pískovny od občanů městyse Litně v rozsahu 
od individuálních zájemců 1 auto tj. 8 m³  zdarma, další 100,- Kč/1 m³. Všichni zastupitelé budou 
předem informováni o zavážení kdy, kdo, jaké množství, od kolika do kolika hodin. 
"Po celou dobu skládky materiálu bude v pískovně přítomen zaměstnanec úřadu, který pískovnu 
odemkne a zamkne a zkontroluje složení navážky." 
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HLASOVÁNÍ: pro: 8  
                      proti: 0   
                zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 3 z 19. 11. 2015 bylo schváleno. 
 
 
13) Žádost o možnost odvozu přebytečné zeminy L. 
 
Projednáno v předchozím bodu. 
 

 

14) Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene a smlouvu o právu provést 
stavbu č. IV-12-6018812/VB1 
 
Starosta spojil bod 14) a bod 15), které se týkají smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení 
věcného břemene. Zastupitel Kaštánek navrhl souhlasit za podmínky přeložení sloupu na hřišti v Bělči.  
 
Návrh usnesení č. 4 z 19. 11. 2015: 
 
1) Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje: 
a) Smlouvu o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene a smlouvu o právu provést stavbu 
č. IV-12-6018812/VB1 
b) Smlouvu o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti a smlouvu o právu 
provést stavbu č. IP-1260095886/VB/1  
za podmínky přeložení sloupu na hřišti v Bělči. 
 

 
HLASOVÁNÍ: pro: 8  
                      proti: 0   
                zdržel se: 0 

 
Usnesení č. 4 z 19. 11. 2015 bylo schváleno. 

 

 

15) Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti a smlouva o právu 
provést stavbu č. IP-12-6009586/VB/1 
 

Tento bod byl projednán společně s bodem 14) 
 

 

16) Žádost osvobození od poplatku za komunální odpad 
 
Starosta seznámil s žádostí. Zastupitelé městyse Liteň se po diskusi dohodli na prověření a úpravě 
vyhlášky o místních poplatcích.  
 
 
17) Žádost snížení poplatku za popelnice 
 
Starosta přesunul tento bod na příští veřejné zasedání.  




